
Årsmøde Center Lejre Øst den 7. april 2025. 

Dagsorden : 

1. Valg af dirigent 
2. Valg af referent 
3. Valg af stemmetællere 
4. Beretning ved centerrådets formand til godkendelse 
5. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
6. Behandling af indkomne forslag 
7. Valg til centerrådet, valgperiode er 2 år 
8. Valg af 2 suppleanter, på valg hvert år 
9. Valg af revisor, valgperiode er 2 år  

10. Valg af revisorsuppleant, på valg hvert år 
11. Eventuelt 

Formanden bød velkommen til årsmødet. 

1. På Centerrådets vegne blev Frimodt Søndergaard foreslået, og valgt uden 
modkandidat.  

Dirigenten indledte med at takke for valget og at konstatererede dagsordenens 
punkt 1 overstået og konstatere årsmødet lovligt indvarslet, jævnfør vedtægterne, 
og dermed for beslutningsdygtigt 

2. Til referent blev valgt Tina Østbye, adm. medarbejder v/aktivitetscentrene.  

3. Til stemmetællere blev valgt Ragnhild Hansen og Mejnert Rasmussen.  

4. Ordet blev givet til formanden Mary Søndergaard, der fremlagde en god og 

fyldestgørende beretning med stort og småt siden sidst.  

Efterfølgende foreslog dirigenten beretning og regnskab behandlet under ét, henset 

til den efterfølgende debat, og gav ordet til kassereren for aflæggelse af regnskab.  

5. Kirsten Tirevoll forelagde årsregnskabet og oplyste herunder, at 3.306 personer har 

deltaget i de 3 huses arrangementer, henover sæsonen. 

Dirigenten konstaterede beretning og regnskab som godkendt. 

6. Der var ingen indkomne forslag. 

7. Til Centerrådet skal der vælges 3 medlemmer. Kirsten Tirevoll, Søren Grøn og 

Mona Jørgensen blev foreslået, og disse 3 var dermed valgt. 

8. Som suppleanter skal der vælges 2. Hertil blev foreslået Gurli Olsen og Bent 

Dybsøe Jensen, disse var dermed valgt. 

9. Valg af revisor. Marianne Thomassen blev foreslået, og blev valgt.  

10. Valg af revisorsuppleant. Gert Fotel blev foreslået, og blev valgt.  

11. Ragnhild Hansen har hørt godt og dårligt om de nyindkøbte stole og Mary 

Søndergaard forklarede, at de nye stole er 2 cm. Højere end de gamle. Der er 

stadig nogle af de gamle stole tilbage.  



Ragnhild Hansen beder folk om, at tænke på om bladudvalget (dem der laver 

centrenes årsprogram) er noget for dem. Bladudvalget mangler folk til at skrive og 

uddele bladet. 

Mary Søndergaard synes, at Nødager er underrepræsenteret i centerrådet og 

ønsker at flere har lyst til at deltage.  

Opfordringen er hermed givet videre. 

Centerrådet konstituering efter årsmødet ønskes udsat til et senere møde, grundet 

sygdom i Centerrådet.  

Forsamlingen godkendte konstitueringen udsat til et senere møde i Centerrådet.  

Dirigenten afsluttede dermed årsmødet, og takkede for den gode ro og orden 

årsmøde udviste.  

Formanden Mary Søndergaard takkede for et godt møde. 


